
 

Za smer zdravstvena nega sem se odločila, ker sem že od malega zelo rada v stiku z ljudmi, 
tako z mladimi kot z nekoliko starejšimi. Rada pomagam in se pogovarjam, zato mi je bila šola 
tako rekoč pisana na kožo.  
 
Vstop v srednjo šolo vsem predstavlja velik korak in težko odločitev in tudi pri meni ni bilo nič 
drugače. Že prvi dan pa sem začutila toplino tako same šole kot tudi vseh zaposlenih in sama 
pri sebi sem dejala, da bodo to najlepša leta.  
 
Skozi vsa štiri leta šolanja sem intenzivno trenirala nogomet v Ljubljani. Sprva me je bilo strah, 
kako bom usklajevala šolanje v Novem mestu in treninge v Ljubljani, vendar se je izkazalo, da 
je bila vsa skrb zaman. Prav vsak profesor me je podpiral na moji športni poti in mi ob težkih 
dnevih prisluhnil ter brez kakršne koli težave prestavil tudi kakšno spraševanje. Profesorji so 
bili vedno razumni, razumevajoči in strpni, tudi ko smo kot razred zganjali norčije.  
 
Zagotovo se bom najbolj spominjala šolskih odmorov ter nogometnih tekmovanj, ki smo se jih 
igralke udeležile s šolo in se na njih vedno izvrstno odrezale. Ja, srednja zdravstvena in 
kemijska šola mi bo za vedno ostala v lepem in prijetnem spominu. 
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